

## PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE

Dag: tisdag 13 juni 2023 Tid: 9.30 -12.00

Plats: Wennerbergsgården

### Närvarande:

Ann-Christine Hageus, Ordf  
Lisbeth Jansson, Sekr  
Kerstin Friberg, V Ordf  
Christina Ulfström, Kassör - frånvarande  
Svante Johnsson, IT-frågor  
Thomas Carlsson, Medlemsmöten  
Tore Larsson, Studieansvarig  
Reinhold Svensson, medlemsfrågor

### 1. Mötets öppnande

Ordföranden förklarade mötet öppnat.

### 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkännes.

### 3. Föregående protokoll//Lisbeth Jansson

Styrelsen går igenom och godkänner föregående protokoll

### 4. Ekonomisk rapport/nuläge/Christina Ulfström gm. A-C Hageus

- Föreningsbidrag

Vi har beviljats 91148:- i föreningsbidrag från kommunen

Resultat och balansrapport

Ann-Christin redogjorde för dessa.

### 5. Rapporter/ Inkomna skrivelser// A-C Hageus

- Distriktstyrelsemöte 7 juni

Mycket pratades det om hemtjänstindex och KPR.

- Bridgeklubben Lidköping, förfrågan om SPF vill bedriva bridgeverksamhet i deras lokaler

Ett brev har inkommit med förfrågan om vi är intresserade av att dela lokal med dem på dagtid eftersom lokalen står tom då. Diskussion om detta.

Förslag om att vi ska träffa deras styrelse och titta på lokalen. Vi planerar att kontakta dem i augusti för att boka ett studiebesök.

-Distriktets remissvar på VG-regionens förslag på kulturstrategi 2024 – 2027

Förslag att man tar upp frågor gällande detta

- Elstöd föreningar

Information. Inte aktuellt för oss eftersom vi hyr lokalen.

Mail inkomna till gemensamma lådan läggs i arkiv. Vi diskuterar hur vi ska göra i framtiden.

## **6. Medlemsfrågor// Reinhold Svensson**

- *Enkät medlemsregistret*

Beslut finns att SPF ska byta medlemsregister eftersom det nuvarande fungerar dåligt

- *Information till nya medlemmar*

Reinhold skickar ut ett välkomstbrev till alla nya medlemmar. De kommer att bjudas in till träff under oktober.

Antal medlemmar nu 1025 st.

## **7. Medlemsmöten rapport/ Thomas Karlsson, Kerstin Friberg, Lisbeth Jansson**

- *Månadsmötet 24 maj*

68 personer kom och lyssnade på Claes Astin. Många kom fram och pratade med honom efteråt. Besökarna verkade väldigt nöjda

- *Cafe 15 27 April*

Suzanne Melville berättade om sitt arbete med flyktingar i Aten (i huvudsak) *Sommarfesten 80+ 8 juni 2023*

Ca.150 personer kom fördelat på två sittningar där de bjöds på kaffe och jordgubbstårta, i strålande sommarväder. Underhållning med sång, musik och historieberättande av Oscar Kjällgren. Besökarna var mycket nöjda.

## **8. Kurser/Studier//Tore Larsson**

- *Mail från Studieförbundet ang. samarbete/ A-C Hageus*

Inbjudningar. Yvonne från vuxenskolan önskar bjuda in cirkelledarna för att ta upp frågan om framtida samarbete. Vi bjuder in henne till ett styrelsemöte under hösten

- *Studieresa Danmark 21 – 23 augusti med bl.a. studiebesök på ett vårdhem för äldre*

Punkten togs upp för information.

- *Webbseminarium/rekryteringstips 6 september*

Den som är intresserad kan anmäla sig till detta

## **9. KPR information/A-C Hageus**

- *Ersättare i KPR p.g.a. Karl-Olof Fernows bortgång*

Frågan om hur valet ska göras tas upp på nästa möte.

- *Information om dagordning vid KPR:s möte 1 juni.*

Vår fråga beträffande hemtjänstindex var med som en punkt på deras möte.

Annica Jaldenius närvarade för SPF:s räkning.

## **10. Wennerbergsgården/ Tore Larsson**

- *Brandsäkerhet ?*

Vi konstaterade att detta bör ligga på hyresvärdens

*Städavtalet.*

Diskussion om detta. Förslag om att Tore tar upp vad och när det ska städas.

## **11. Hemsidan// Svante Johnsson**

- *Uppdatering?*

Uppgifter måste lämnas till Svante om förändringar som görs.

## **12. SPF-appen //Svante Johnsson**

- *Mail +användarhjälp*

Antal som har appen har stigit efter att Svante har skickat ut information.

- *Reklam m.m. som inkommit tas upp på styrelsemöte.*

### **13. Planering/Uppstart av verksamheten i höst, hur går vi vidare?**

*- Roller och ansvarsområden*

Folkhälsoansvarig, Hörselansvarig, Synansvarig, Pensionärsrådsansvarig,  
Registeransvarig, Webbansvarig, Trafikansvarig, Värvningsansvarig

Beslut om detta tas upp till hösten

*- Kommittemöten*

Bör bildas för bokning till möten m.m. Frågan tas upp till hösten

### **14. Mötesplanering för hösten 2023**

*-Medlemsmöten*

Tredje torsdagen i varje månad under hösten. Underhållning?

**A-C hör av sig om datum för planeringsmöte i augusti.**

### **15. Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

Ann-Christin Hagaeus  
Ordförande

Lisbeth Jansson  
Sekreterare